



# INFORMATION



\*\*\*\*\* IMPORTANT \*\*\*\*\*

## Épreuve retirée temporairement

**Référence : BIM-FGA 18-002**

### Destinataires :

Responsables de l'évaluation

Utilisateurs des épreuves de la banque centrale BIM-FGA

*Merci de faire suivre ce message aux personnes concernées dans votre organisme.*

### Portrait de la situation

Nous avons été informés que la confidentialité de l'épreuve de Mathématique MAT-3051, version A (secteur francophone), aurait été compromise.

Nous vous recommandons fortement d'éviter d'utiliser cette épreuve pendant les trois prochains mois. Une notice sera affichée dans GeXamine pour rappeler que cette épreuve est retirée.

Pour obtenir de plus amples renseignements à ce sujet, nous vous invitons à communiquer avec nous.

Nous regrettons les inconvénients que ce retrait pourrait vous causer. Nous vous remercions de votre compréhension et vous présentons nos meilleures salutations.

L'équipe BIM

514 251-3719

[bim@grics.qc.ca](mailto:bim@grics.qc.ca)

\*\*\*\*\* IMPORTANT \*\*\*\*\*

## Examination temporarily removed

### To:

Persons responsible for evaluation

Persons responsible for BIM-FGA [General Education – Adult Sector] in school boards

*Thank you for forwarding this message to the individuals in your organization to whom it may concern.*

### Situation

We were informed of a breach of confidentiality concerning the following Mathematics examination: MAT-3051, version A (French sector).

We strongly recommend that you discontinue using this examination for the next three months. A note regarding the removal of this examination will be added to BIManager.

Please feel free to contact us for more information concerning this matter.

We apologize for any inconvenience that this may cause and thank you for your understanding.

Best regards,

The BIM Team

514 251-3719

[bim@grics.ca](mailto:bim@grics.ca)